
活 動 區 節 目 表
The Program of Event Area



 11:30-12:30 3D織物輔具個人化、生活化及時尚化
「台北智慧材料 (股 )公司」，將擁有多項獨家專利的低溫 3D網布材料應用於
以下個人化輔具上： (1)媽媽手的固定及預防 (2)登山及負重時脊椎的支撐保護 
(3)在無電無熱源之野外扭折受傷時，快速的輔助支撐繃帶。此些輔具在加入時
尚美感後，穿戴者除了能消除尷尬感覺，更產生引領時尚的驕傲 !!

The customerizing, life-like, and fashionable medical support using 
3D fabric composites
The TSM (Taipei Smart Material Co.) has applied the low-temperature 3D mesh 
composite to many personalized assistive devices, such as (1) fixation and prevention 
of De Quervain's Tendinosis; (2) support and protection of spine for heavy loading 
case; (3) solidification bandages for kink injury in the environment without electricity 
and heat source. The inclusion of fashion-designs enable person wearing these devices 
not only eliminates the embarrassing feel, but also produces the proud of leading the 
fashion!!

 13:00-13:30 後疫情時期的混搭美學
運動時尚與精品美學再現

• 精緻緹花布與亮麗織物拼接，首創長戴型口罩概念。
• 多層次繩帶搭配環保牛仔布，創造街頭風格。
• 結合黏巴球和精美梭織布標的生存遊戲概念。
The Fusion Aesthetics during Post-coronavirus Era
Renaissance of Athleisure Sportswear and Exquisite Trends
• Reusable face cover with delicate knitted jacquard mesh and colorful webbings.
• Multi-layered street style collections inspired by DENIM BLUE Eco-friendly 

jacquard woven fabric and diversified drawcords & textiles. 
• Survival game concept with toss & catch sticky ball set and digital woven labels.

 14:00-15:30 醫療防護紡織品聯合發表會
今年遭逢嚴重特殊傳染性肺炎肆虐，歐美各國疫情迄今未見緩和，國內諸多紡
織業者紛紛響應政府號召，協助生產醫療防護用相關產品，本展今年特別打造
參展業者推廣防護衣、隔離衣及醫療用紡織品的平臺，特別商請各大醫療院所
赴展場參觀採購，相信對日後籌建國內醫療用紡織品供應鏈具有指標性意義。

Medical protection textiles joint presentation
The Covid-19 pandemic has profound effects on people's daily lives. In response to 
Taiwan government's call for epidemic prevention measures, several Taiwan textile 
companies have stepped up by modifying their production lines and ramping up output 
to help meet the soaring demand for surgical masks and other personal protective 
equipment. This year, a platform is specially created for exhibitors to promote their 
protective coveralls, isolation gowns, and medical textiles. We trust that the above 
actions will have profound impact on the preparation of constructing Taiwan's 
domestic medical supply chain.
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 16:00-16:30 「崇」疫情危機變轉機，「銘」揚全球提升醫療防護布料產品
崇銘紡織運用高機能性布料積極創新，製造出更優質產品，如口罩、冰涼巾、
瞬間涼感頭巾、一體成型魔術頭巾及時尚防護衣。 
我們的防疫口罩取代傳統布口罩長時間配戴的不適感，999科技布口罩強調機
能、科技、效能與環保，不僅可以水洗且經測試重覆水洗 20次後還可以維持醫
療口罩防細菌過濾速率 95%以上。

Crisis to a Change; Manufacture functional fabric to enhance 
Medical products
Chung Ming Textiles used our high-functional fabric to innovate and create variety 
products, such as mask, cooling towel and scarf, all-in-one magic scarf and fashionable 
protective coveralls.
Our anti-bacterial mask to improve the discomfort from wearing the traditional 
cloth masks for a long time. "999 technology masks" emphasized on its functional, 
technical, efficiency and environmental protection. The masks are washable and can 
still maintain more than 95% BFE after 20 washes.

 10:00-11:30
臺灣高機能性紡織品應用發表會

台北紡織展長期以展出優質創新的機能紡織材料及研發成果享譽國內外。為響
應政府將國內需求作為基礎能量，來帶動產業發展之理念，本展今年亦規劃參
展業者推廣高機能紡織品的應用平臺，並邀請政府機關及公營事業等單位赴展
場參觀，藉此使我公部門及公營事業人員得以穿著臺灣製造的高機能性紡織成
衣及服飾品，促成供需雙方雙贏之局面，全力帶動臺灣紡織產業向上發展。

Taiwan high performance functional textile application presentation 
TITAS is world-renowned for exhibiting premium and innovative functional textiles 
from Taiwan's textiles industry. In response to the government's strategy to boost 
domestic consumption for Taiwan's textile industry, TITAS has designed a platform 
this year for the exhibitors to promote their functional textiles and has invited 
government agencies as well as public enterprises to participate in this great exhibition. 
By empowering our civil servants and public enterprise employees to wear MIT high 
performance clothing and garment accessories, we could achieve a win-win situation 
for both producers and consumers, thereby assist Taiwan's textile industry to enhance 
its competitiveness and firmly build up the foundation of sustainability and image of 
excellence.



Wed, October 14
12:00-12:30

「崇」疫情危機變轉機，「銘」揚全球提升醫療防護布料產品

崇銘紡織運用高機能性布料積極創新，製造出更優質產品，如口罩、冰涼巾、
瞬間涼感頭巾、一體成型魔術頭巾及時尚防護衣。 
我們的防疫口罩取代傳統布口罩長時間配戴的不適感，999科技布口罩強調機
能、科技、效能與環保，不僅可以水洗且經測試重覆水洗 20次後還可以維持醫
療口罩防細菌過濾速率 95%以上。

Crisis to a Change; Manufacture functional fabric to enhance 
Medical products
Chung Ming Textiles used our high-functional fabric to innovate and create variety 
products, such as mask, cooling towel and scarf, all-in-one magic scarf and fashionable 
protective coveralls.
Our anti-bacterial mask to improve the discomfort from wearing the traditional 
cloth masks for a long time. "999 technology masks" emphasized on its functional, 
technical, efficiency and environmental protection. The masks are washable and can 
still maintain more than 95% BFE after 20 washes.

13:00-13:30
後疫情時期的混搭美學

運動時尚與精品美學再現

• 精緻緹花布與亮麗織物拼接，首創長戴型口罩概念。
• 多層次繩帶搭配環保牛仔布，創造街頭風格。
• 結合黏巴球和精美梭織布標的生存遊戲概念。
The Fusion Aesthetics during Post-coronavirus Era
Renaissance of Athleisure Sportswear and Exquisite Trends
• Reusable face cover with delicate knitted jacquard mesh and colorful webbings.
• Multi-layered street style collections inspired by DENIM BLUE Eco-friendly 

jacquard woven fabric and diversified drawcords & textiles. 
• Survival game concept with toss & catch sticky ball set and digital woven labels.

14:00-16:30
專家對談 – 疫情影響下的國際經貿趨勢、政府政策與企業因應之道
2020年已近尾聲，今年對全球經濟無疑是多災多難的一年，疫後的經濟復原之
路，遠比我們想像困難，手套公會特別舉辦本場經貿講座，邀請到台灣經濟研
究院、中華經濟研究院 WTO及 RTA中心、紡拓會及紡織業指標業者與會座談，
為產業先進解析當前經濟局勢，並預測未來疫情趨緩後之世界總體經濟發展。

Panel discussion -  Global economy and trade trends, government 
policies, and corporate responses under the influence of the 
epidemic
2020 is coming to an end, this year has undoubtedly been a difficult year for the global 
economy. The post-epidemic economic recovery is far more challenging than we have 
anticipated. To help Taiwan's textile industry weather through the storm, Taiwan Glove 
Manufacturers Association is hosting a panel discussion, inviting the Taiwan Institute 
of Economic Research, WTO and RTA center of Chung-Hua Institution for Economic 
Research, TTF, and iconic textile firms to share their thoughts on current economic 
situation and predictions on post-epidemic economic trends.



10:00-12:00 2021/22秋冬流行趨勢
掌握流行趨勢與消費者生活型態偏好關聯性，精準轉換季節性趨勢資訊，聰明
開發創意商品。

流行趨勢主題發表 :
流行色彩預測 - 女裝
流行材質分析 - 女裝
流行圖案整理 - 女裝
流行服裝關鍵輪廓 - 女裝

Trend Concept 2021/22AW
Trend Information vs Consumer Preferences ＞ Analysis and Translation ＞ Smart 
Creation
Seasonal theme
Social influence
Key color/ Material & Pattern/ Silhouette

13:00-13:30
後疫情時期的混搭美學

運動時尚與精品美學再現

• 精緻緹花布與亮麗織物拼接，首創長戴型口罩概念。
• 多層次繩帶搭配環保牛仔布，創造街頭風格。
• 結合黏巴球和精美梭織布標的生存遊戲概念。
The Fusion Aesthetics during Post-coronavirus Era
Renaissance of Athleisure Sportswear and Exquisite Trends
• Reusable face cover with delicate knitted jacquard mesh and colorful webbings.
• Multi-layered street style collections inspired by DENIM BLUE Eco-friendly 

jacquard woven fabric and diversified drawcords & textiles. 
• Survival game concept with toss & catch sticky ball set and digital woven labels.

14:00-14:30
「崇」疫情危機變轉機，「銘」揚全球提升醫療防護布料產品

崇銘紡織運用高機能性布料積極創新，製造出更優質產品，如口罩、冰涼巾、
瞬間涼感頭巾、一體成型魔術頭巾及時尚防護衣。 
我們的防疫口罩取代傳統布口罩長時間配戴的不適感，999科技布口罩強調機
能、科技、效能與環保，不僅可以水洗且經測試重覆水洗 20次後還可以維持醫
療口罩防細菌過濾速率 95%以上。

Crisis to a Change; Manufacture functional fabric to enhance 
Medical products
Chung Ming Textiles used our high-functional fabric to innovate and create variety 
products, such as mask, cooling towel and scarf, all-in-one magic scarf and fashionable 
protective coveralls.
Our anti-bacterial mask to improve the discomfort from wearing the traditional cloth 
masks for a long time. "999 technology masks" emphasized on its functional, technical, 
efficiency and environmental protection. The masks are washable and can still maintain 
more than 95% BFE after 20 washes.

Thu, October 15
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